
ZÁPIS Č. 6/2005 (162) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE  14. ČERVNA 2005 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem 18 senátorů) 
        
Hosté:    rektor Vrbka, prorektoři Kazelle, Rais, Švec, Jančář 

kancléřka Vanýsková, tajemník Kotek/v zastoupení kvestora 
RNDr. Lepková 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Informace rektora a prorektorů 
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 
5. Ekonomické záležitosti 

 Projednání žádosti děkana Fakulty architektury 
 Projednávání předložených rozpočtů dalších součástí VUT 
 Analýza hospodářského výsledku VUT za rok 2004 – informace o aktuálním stavu 
 Další informace z jednání EK AS VUT 

6. Legislativní záležitosti  
 Jmenování volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem a jmenování 

předsedy této komise 
 Projednání návrhu nového znění Stipendijního řádu VUT 
 Projednávání změn Statutu VUT 
 Projednání návrhu nového znění Statutu FP a změny Volebního a jednacího řádu AS FP 
 Projednání nového znění Statutu FA a Volebního a jednacího řádu AS FA 
 Projednání nových znění Statutu FaVU a Volebního a jednacího řádu AS FaVU 
 Vnitřní předpisy dalších součástí VUT 
 Změna Volebního a jednacího řádu AS FAST 

7. Různé 
 
 
Jednání AS VUT zahájil doc. Zbořil, který přivítal všechny přítomné. Úvodem informoval o rezignaci 
studenta FaVU Lukáše Berty, kterou obdržel E-mailem dne 8. 5. 2005. Lukáš Berta ve své rezignaci 
poděkoval senátorům za možnost podílet se na debatách a spolurozhodování o směřování školy. 
Předseda SK AS VUT Ing. Švec poděkoval L. Bertovi za jeho velký přínos pro SK AS VUT, zejména 
při správě Internetové stránky SK AS VUT.  
 
 
AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT 
Ing. Hanušová sdělila, že v zápise z minulého zasedání nebyla opět uvedena správná formulace 
požadované úpravy týkající se vyjádření prorektora Jančáře. Upřesnění formulace: Na dotaz 
o disproporci mezi částkou na vědu a výzkum uvedenou v rozpočtu VUT (263 mil. Kč) a částkou 
uvedenou v televizním vystoupení (500 mil. Kč) prorektor Jančář odpověděl, že šlo o zaokrouhlení 
z propagačních důvodů.  
 
 
AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
Program dnešního zasedání byl schválen bez připomínek. 
 
 



 
AD 3) INFORMACE REKTORA A PROREKTORŮ 

 Prorektor Rais  
 Hodnocení EUA (Asociace evropských univerzit) konané na VUT ve dnech 30. 5. až 1. 6. 2005 

bylo ukončeno a škola byla hodnocena celkově pozitivně. Prorektor Rais poděkoval zástupcům AS 
VUT, kteří se dne 30. 5. 2005 hodnocení aktivně zúčastnili. Předseda AS doc. Zbořil a předseda 
SK Ing. Švec se k poděkování připojili – za komoru akademických pracovníků AS se hodnocení 
zúčastnili doc. Münsterová, RNDr. Popela a doc. Dalík, za studentskou komoru AS se hodnocení 
zúčastnili J. Gajdošík, V. Zderadičková, P. Donth a Ing. Švec.  

 Na hodnocení EUA navazuje práce týmu, který připravuje podklady pro zpracování DZ VUT.  
 Poslední jednání Programové rady CEVAPO dne 13. 6. 2005 se týkalo zejména přípravy DZ VUT. 

Dne 1. 7. 2005 bude uspořádán Workshop za účasti zástupců fakult a členů Programové rady 
CEVAPO; členové přípravné pracovní skupiny jsou prorektor Rais, ředitel CEVAPO Bejček, prof. 
Ondráček a doc. Münsterová; záštitu má prorektor Rais.  

 Rektor Vrbka 
 VUT obdrželo výsledky hodnocení EUA, konaného ve dnech 30. 5. – 1. 6. 2005, předběžně ústně, 

písemnou zprávu obdrží do dvou měsíců. Z celkového hlediska lze konstatovat, že VUT bylo 
hodnoceno velmi dobře, a to i v oblasti vědy a výzkumu, menší kritika se týkala evropských grantů. 
Zkušený tým dosud provedl 6 evaluací, v další dvouleté fázi budou tito komisaři hodnotit, jak se 
VUT postavilo k jejich připomínkám. Obdobnou evaluací již prošlo více než 120 univerzit, z toho 
6 v ČR; 

 V rámci tvorby DZ VUT musí vedení VUT definitivně rozhodnout o dislokaci VUT, existují dvě 
varianty, o kterých bude jednáno s děkany fakult. Budou posouzeny i z finančního hlediska. Doc. 
Münsterová upozornila na existenci před několika lety schváleného Generelu VUT. 

 Proběhne nová volba orgánů CESNET, VUT delegovalo ředitele CVISu Ing. Marušince do 
Dozorčí rady CESNET. Členem Fondu rozvoje CESNET je prorektor Rais.  

 VUT je akcionářem Technologického parku VUT v Brně, vlastní Zlatou akcii; TPB buduje další 
budovu v areálu PPV; bývalý kvestor Pěnčík byl členem Dozorčí rady TPB, a bude nutné na toto 
místo někoho nominovat.   

 Zemřel bývalý děkan Fakulty strojního inženýrství Prof. Slavík, významná osobnost, učitel rektora, 
a bývalý  člen AS VUT.  

 
 
AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 
 Doc. Münsterová informovala o zasedání sněmu RVŠ konaném dne 19. 5. 2005: Zahájení; Zpráva 

o činnosti předsednictva RVŠ (únor – květen 2005); Vystoupení hostů; Inovace, 
konkurenceschopnost a úloha vysokých škol v tomto procesu; Novela Statutu RVŠ; Implementace 
Boloňské deklarace – kvalita vysokých škol a její hodnocení (materiály zpracovaly doc. 
Münsterová a ředitelka CSVŠ Ing. Šebková, které k nim přednesly svůj komentář); Různé (Zprávy 
ze SK RVŠ; Novelizace zákona č. 111/98 Sb. – zákon o veřejných výzkumných institucích). Zápis 
z jednání 8. sněmu RVŠ je uveden na internetové adrese: http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=44 . 

 RNDr. Krupková informovala o své aktivitě v RVŠ – Přípravě průzkumu o dosavadních 
zkušenostech se strukturovaným studiem na VŠ. Bude se týkat jednoho cyklu bakalářského 
studijního programu, ve kterém budou letos absolvovat studenti studující nominální dobu studia. 
Otázky se týkají změn, ke kterým došlo při přechodu z „dlouhého“ magisterského studijního 
programu na strukturované studium. 
Doc. Münsterová upozornila, že by tímto průzkumem neměl být zpochybňován nastavený trend 
třístupňového studia, nové programy mohou poskytnout tutéž nebo lepší kvalitu. RNDr. Krupková 
sdělila, že souhlasí s názorem doc. Münsterové, tato formulace bude uvedena v průvodním dopise 
ankety.  
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 J. Myšulka sdělil, že v pátek 17. 6. 2005 se bude v Brně konat zasedání SK RVŠ, program jednání 
zatím neobdržel. Ing. Švec sdělil, že již v minulosti SK AS VUT upozorňovala na to, že SK RVŠ 
posílá informace a podklady k jednání pozdě.  

 
 
AD 5) EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
Informace z jednání ekonomických komisí od minulého zasedání AS VUT přednesl Dr. Popela – 
jednání se uskutečnila ve dnech 17. 5., 2. 6., 9. 6. 2005 a dnes před zasedáním senátu. Konkrétní 
závěry k projednávaným ekonomickým záležitostem jsou uvedeny dále. 

 Projednání žádosti děkana FA o uvolnění částky 700 tis. Kč z rezervy AS VUT pro FA 
EK AS VUT projednávala žádost děkana FA na zasedáních dne 17. 5. a dne 9. 6. 2005. Děkan Chybík 
dne 17. 5. 2005 předložil členům komise podrobný materiál obsahující Analýzu hospodaření FA za 
rok 2004 a plán na rok 2005. Členové EK si tento materiál prostudovali a na zasedání komise dne 9. 6. 
2005 po krátké diskusi doporučili AS VUT řešit žádost děkana FA půjčkou, jejíž splátka může být 
prominuta, pokud FA dodrží podmínky ustanovené v Analýze hospodaření FA a hospodaření FA bude 
v r. 2006 již vyrovnané. 
Vzhledem k tomu, že k tomuto doporučení na dnešním zasedání AS VUT nevznesli členové senátu 
žádné připomínky, bylo přistoupeno k hlasování.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT vyhovuje žádosti děkana FA ze dne 6. 4. 2005 a poskytuje z rezervy AS VUT 
Fakultě architektury půjčku ve výši 700 tis. Kč s tím, že splacení této půjčky může být v r. 2006 
prominuto v případě, že rozpočet FA bude v r. 2006 již vyrovnaný.  
Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT vyhovuje žádosti děkana FA ze dne 6. 4. 2005 a poskytuje z rezervy AS VUT 
Fakultě architektury půjčku ve výši 700 tis. Kč s tím, že splacení této půjčky může být v r. 2006 
prominuto v případě, že rozpočet FA bude v r. 2006 již vyrovnaný.  

 Projednávání předložených rozpočtů dalších součástí VUT na r. 2005 
Ekonomické komisi AS VUT zatím předložili své rozpočty CEVAPO, CESA, ÚSI a CVIS. Členové 
EK na zasedání komise dne 9. 6. 2005 konstatovali, že jako jediný zatím splňuje požadavky EK 
rozpočet CESA, a proto jej doporučili AS VUT ke schválení (byl rozeslán E-mailem všem členům AS 
VUT dne 10. 6. 2005, spolu s doporučením EK). Vzhledem k tomu, že na dnešním zasedání senátu 
nebyly vzneseny k rozpočtu CESA žádné připomínky, hlasoval AS VUT o odblokování částky ve výši 
20 % pro tuto součást.   

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT, na základě předloženého rozpočtu CESA, uvolňuje blokovanou částku ve 
výši 20 % pro tuto součást.  
Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 2 
Akademický senát VUT, na základě předloženého rozpočtu CESA, uvolňuje blokovanou částku ve 
výši 20 % pro tuto součást.  

Dr. Popela a doc. Zbořil dále informovali o stavu projednávání rozpočtů dalších součástí: 
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CEVAPO – na krátkém zasedání EK před dnešním zasedáním senátu byl projednáván s ředitelem 
Bejčkem rozpočet CEVAPO, prozatím se nepodařilo vyjasnit některé formální nepřesnosti, jednání 
bude ještě pokračovat.  
ÚSI – na základě požadavku EK byly upřesněny některé údaje (specifikace činnosti ÚSI) a upravená 
verze rozpočtu byla zaslána dne 9. 6. 2005 členům EK. Členové EK AS VUT neměli dostatek času se 
s ní seznámit, předběžně však konstatovali, že požadovaná částka na vzdělávací činnost ve výši 1 450 
tis. Kč je na dotaci výuky klasických magisterských a doktorských studijních programů, kterou ÚSI 
zabezpečuje pro FAST, FSI a FEKT, což může být skrytou dotací těmto třem fakultám (standardně se 
mezifakultní výuka hradí odběratelem podle směrnice rektora). AS VUT požádal rektora Vrbku, aby 
tuto záležitost prošetřil. Pokud se výše uvedené skutečnosti potvrdí, bude AS VUT požadovat, aby 
ÚSI řešilo úhradu za svoji mezifakultní výuku také prostřednictvím směrnice rektora. Částka 1 450 tis. 
Kč pak bude přiřazena do rezervy AS VUT a rozdělena podle klíče všem fakultám.  
CVIS – zaslal svůj rozpočet dne 8. 6. 2005, z časových důvodů jej EK neprojednala. 

Rozpočty zatím nepředložily Ústřední knihovna, Nakladatelství VUTIUM a dále KaM a rektorát. 
V  případě KaM EK konstatovala, že vzhledem ke změnám v dotaci na ubytování a stravování 
studentů bude pro KaM zřejmě velmi složité rozpočet sestavit. Rozpočet rektorátu nebyl dosud 
předložen zastupujícím kvestorem z důvodu jeho velké pracovní zaneprázdněnosti.   

AS VUT vzal na vědomí výše uvedené informace o stavu projednávání rozpočtů dalších součástí 
VUT. Konstatoval, že právě pro složitost situace KaM je třeba tuto součást, resp. její rozpočet zvláště 
sledovat. Na základě přednesených informací AS VUT hlasoval o následujícím návrhu na usnesení. 

Návrh na usnesení:  
Akademický senát VUT znovu upozorňuje ředitele dalších součástí, kteří zatím nedodali plán 
rozdělení finančních prostředků na r. 2005, že pokud tak neučiní do 15. 9. 2005 a v takové formě, aby 
bylo tento plán možné bez připomínek schválit, budou blokované částky na posledním zasedání AS 
VUT dne 11. října 2005 těmto součástem odebrány a rozděleny podle klíče mezi fakulty.  
Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 3 
Akademický senát VUT znovu upozorňuje ředitele dalších součástí, kteří zatím nedodali plán 
rozdělení finančních prostředků na r. 2005, že pokud tak neučiní do 15. 9. 2005 a v takové formě, aby 
bylo tento plán možné bez připomínek schválit, budou blokované částky na posledním zasedání AS 
VUT dne 11. října 2005 těmto součástem odebrány a rozděleny podle klíče mezi fakulty.  

Na závěr tohoto bodu Akademický senát VUT konstatoval, že jeho cílem není odebrání finančních 
prostředků dalším součástem VUT, ale zprůhlednění jejich hospodaření. Pokud budou blokované 
částky dalším součástem odebrány, nebude to aktem nepřízně AS VUT, ale výhradně přístupem 
ředitelů těchto součástí, kteří nepředložili transparentní podklady k projednání a schválení v AS VUT.  

 Analýza hospodářského výsledku VUT za rok 2004 – informace o aktuálním stavu 
Informace o projednávání HV za rok 2004 podali Dr. Popela, doc. Zbořil, doc. Hanáček a Ing. 
Hanušová. Po vystoupení tajemníků fakult na minulém zasedání AS VUT dne 3. 5. 2005 se 
uskutečnilo nejprve samostatné zasedání EK dne 17. 5. 2005, na kterém členové komise shrnuli 
všechny dosavadní informace a připravili se na společné jednání s tajemníky – jednání EK s tajemníky 
se konalo dne 2. 6. 2005. Na tomto společném zasedání měli všichni přítomní tajemníci dostatečnou 
možnost se vyjádřit k problematice hospodářského výsledku (jednání EK trvalo asi 3,5 hod.). Prozatím 
se nemohl vyjádřit pouze tajemník Morda, který byl dne 2. 6. služebně v Praze a z důvodu hromadné 
havárie na dálnici se nestihl na zasedání EK dostavit; dle informace Dr. Krupkové je Ing. Morda 
ochoten svou prezentaci ještě přednést.  

Předběžně lze konstatovat, že hlavní problém HV spočívá v tom, že chybí finanční prostředky na krytí 
odpisů školy a že závěry dosud uvedené v zápisech zasedání EK a AS nadále platí. Tajemníci byli na 
společném zasedání s EK upozorněni na Pravidla pro tvorbu rozpočtu VUT na rok 2004 a na 
skutečnost, že rozpočet musí respektovat Dlouhodobý záměr VUT, program reprodukce majetku na 
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léta 2003 – 2007 a že také musí respektovat vyhlášku č. 504/2002, která vstoupila v platnost od 1. 1. 
2004. Stanoviska tajemníků fakult vychází z pochopitelného prosazování zájmů jednotlivých fakult.  
V argumentaci se opírají o tvrzení, že s bývalým kvestorem uzavřeli ústní dílčí dohody, ve kterých jim 
bylo přislíbeno ponechání kladného hospodářského výsledku v případě, že jej fakulty vytvoří. Tato 
skutečnost však není zcela v souladu s pravidly hospodaření rozpočtové organizace (vyrovnaný 
hospodářský výsledek) a pomíjí zásadu zmírnění tvrdosti dopadu rozpočtu. Aby se v budoucnosti 
předešlo dalším ústním slibům, doporučila EK, aby z jednání kvestora s tajemníky fakult byly 
vyhotovovány zápisy.   

Vzhledem ke složité problematice a k dalším novým skutečnostem, které byly na společném zasedání 
EK s tajemníky fakult vysloveny, a s ohledem na to, že ještě jeden tajemník fakulty nepřednesl své 
stanovisko, se EK AS VUT rozhodla zatím tuto záležitost neuzavřít a ponechat dostatek času na další 
možnou analýzu, jejíž výsledek by měl být zcela jednoznačný a průhledný. EK AS VUT se bude 
problematikou hospodářského výsledku VUT za rok 2004 dále zabývat i v průběhu prázdnin a v 
měsíci září, své konečné stanovisko zaujme před zasedáním AS VUT dne 11. 10. 2005.  

Akademický senát VUT vyjádřil souhlas s doporučením EK o prodloužení jednání ve věci řešení HV 
r. 2004 a rovněž doporučil, aby z jednání kvestora s tajemníky fakult byly vyhotovovány zápisy 
a poskytovány AS VUT.  

 Další informace z jednání EK 
Na jednání EK AS VUT dne 9. 6. 2005 vznesla Dr. Krupková znovu svůj dotaz, jaký byl postup ve 
vyhodnocení finančního dopadu na rozpočet VUT na rok 2005 vzhledem k tomu, že nebyla do 
centrálního RIVu překlopena podstatná část publikací za rok 2003 (na FEKT asi 1000 publikací). Na 
dnešním zasedání přednesl prorektor Jančář krátký komentář k výše uvedené problematice, ve kterém 
sdělil, že podle předběžných odhadů na VUT asi 7 % objemu grantů za předchozí období nemá 
v RIVu výsledky. U malých projektů to však z hlediska financí není podstatné, u velkých projektů se 
to projeví výrazně více. Když se vezme celkové množství publikací, pak to, co nebylo překlopeno, 
odpovídá 1 % a ve finanční sumě vyjádřeno – jednoduchý výpočet zastupujícího kvestora – asi 307 tis. 
Kč. Analýza ještě probíhá, a to proto, že ztrátu nelze stanovit pouhým počtem publikací – je nutné 
analyzovat publikace s přihlédnutím k velikosti grantů. Touto analýzou byl na jednání KR pověřen 
ředitel CVIS Marušinec a s jejím výsledkem bude AS VUT seznámen. Dle požadavku AS VUT 
předloží prorektor Jančář svou dnešní informaci písemně – bude Přílohou č. 1 a č. 2 k zápisu 
z dnešního zasedání AS VUT.  

Doc. Münsterová vznesla dotaz, zda by se touto záležitostí rovněž někdo zabýval, kdyby na ni 
neupozornila RNDr. Krupková na předcházejícím zasedání senátu a zda byla do budoucna udělána 
taková opatření, aby se pochybení již neopakovalo. Prorektor Jančář sdělil, že se jedná o otázku 
komunikace mezi CVIS a systémovými integrátory, data jsou posílána na fakulty k verifikaci 
a systémoví integrátoři je musí odsouhlasit. Do budoucna se předpokládá, že kontrola dat bude vyšší. 
Prorektor Rais sdělil, že by měla být dodržována strategie: CVIS odpovídá za vlastní překlopení dat do 
RIV, systémoví integrátoři fakult za úplnost dat.  

Následovala krátká diskuse, ve které prorektor Jančář odpovídal na dotazy senátorů. V závěru této 
diskuse Ing. Hanušová požádala prof. Jančáře, aby finanční dopad nepřevedení publikací do RIVu byl 
upřesněn nikoliv přes procentní vyjádření, ale v celkové finanční formě. V případě, že nepůjde 
o zanedbatelnou částku, aby také byly vyvozeny patřičné důsledky, a aby byla přijata odpovídající 
opatření.  

Dr. Popela  v návaznosti na výše diskutovanou problematiku sdělil, že na jednání EK dne 9. 6. 2005 
byl rovněž diskutován problém standardního rozhraní BRUTISu, EK zaujala následující závěr:  
„EK AS VUT považuje za zcela zásadní a rozhodující, aby při tvorbě nového systému pro zadávání 
publikací byl vzat maximální ohled na požadavky jeho uživatelů a neopakovaly se připomínky 
vzhledem k rozhraní systému BRUTIS. V rámci vývoje uvedeného systému EK AS VUT doporučuje, 
aby prvních pár stovek publikací osobně zadali tvůrci uvedeného systému. Splnění této podmínky 
považuje EK za podmínku nutnou pro vyhrazení jakékoliv částky v rozpočtu příštího roku pro vývoj 
uvedeného systému“.  
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Dále Dr. Popela informoval AS VUT o dalších záležitostech, které byly průběžně projednávány na 
zasedáních ekonomické komise. 

 Architektonické soutěže – členové EK AS VUT obdrželi kopii dopisu zastupujícího kvestora Ing. 
Kotka adresovaného AS FA, týkající se jeho stanoviska k využívání možnosti architektonických 
soutěží při zabezpečování přípravy investiční výstavby v rámci VUT v Brně. Dále členové EK 
obdrželi kopii odpovědi předsedy AS FA Ing. Knesla na tento dopis, adresované zastupujícímu 
kvestorovi Ing. Kotkovi. Na zasedání EK dne 9. 6. podal k této záležitosti komentář Prof. Nový. Po 
diskusi přijala EK následující závěr:  
„EK AS VUT doporučuje, aby s potřebou pořádání architektonických soutěží byl na úrovni 
prorektora pro rozvoj vytvořen koncepční orgán, nejlépe z proděkanů, který by vytvářel 
dlouhodobý pohled VUT na rozvoj stavebních investic a zároveň zvážil potřebu architektonické 
soutěže pro  konkrétní  akce“.  

 Byly shrnuty požadavky na doplnění analýzy mezd o analýzu mezd dalších součástí a o doplnění 
analýzy mezd všech součástí dle činností, které jsou na nich prováděny.  

 Uskutečnila se diskuse týkající se změny ve financování ubytování a stravování studentů. EK 
zajímaly dvě informace – jaké bude tato změna klást nároky na rozpočet VUT v tomto roce a jak se 
bude finančně změna dotýkat studentů.  

 Hodnocení EUA dne 30. 6. 2005 – komise EUA projevila velmi zajímavé názory ve vztahu k AS 
VUT, a mimo jiné vznesla i dotaz, zda rozpočet VUT není příliš svázaný pravidly, kterými se VUT 
jako nevýdělečná organizace při sestavování a čerpání rozpočtu řídí a zda tím není znemožněno 
strategické plánování vedení VUT (např. výstavby celoškolské laboratoře nanotechnologií). 
Zástupci AS na jednání tomuto názoru oponovali a zdůraznili, že pravidla usnadňují docílení 
konsensu v AS a že AS díky své kontrolní roli poskytuje potřebnou zpětnou vazbu vedení VUT. 
V navazující diskusi upozornili, že strategické cíle VUT nejsou omezeny na jeden rok a lze je 
finančně zabezpečit na základě dlouhodobého fondového hospodaření dle aktualizací DZ, zatímco 
v rámci každoročního operativního řízení rozpočet nabízí dostatek prostředků pro zahájení přípravy  
strategického plánu. 

 
 
AD 6) LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI  
 Jmenování volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem a jmenování 

předsedy této komise 

Doc. Zbořil upozornil na skutečnost, že na minulém zasedání AS VUT nepotvrdil jmenování volební 
a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem svým usnesením, a proto AS VUT 
dále hlasoval o následujícím návrhu na usnesení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT jmenuje volební a návrhovou komisi pro volbu kandidáta na jmenování 
rektorem ve složení – viz usnesení.  
Hlasování:  
Pro – 15 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 4  
Akademický senát VUT jmenuje volební a návrhovou komisi pro volbu kandidáta na jmenování 
rektorem ve složení:  
FAST – Ing. Miroslav Bajer, CSc.  
FSI – doc. Ing. Eva Münsterová, CSc. 
FEKT – Ing. Aleš Prokeš 
FIT – doc. Ing. Jiří Kunovský, CSc.  
FA – doc. Ing. arch. Jaroslav Drápal, CSc.  
FCH – doc. Ing. Ivan Mašek, CSc.  
FP – Ing. Petr Dydowicz, Ph.D. 
Mgr. Rostislav Niederle, Ph.D. 
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Dále doc. Zbořil informoval, že člen volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování 
rektorem doc. Kunovský zaslal dne 24. 5. 2005 tajemnici Cardové dopis, ve kterém sděluje, že členové 
komise navázali kontakt a navrhují za předsedkyni komise paní doc. Ing. Evu Münsterovou, CSc. 
Členové AS VUT dále hlasovali o potvrzení doc. Münsterové do funkce předsedkyně komise. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT jmenuje doc. Ing. Evu Münsterovou, CSc. do funkce předsedkyně volební 
a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem.   
Hlasování: 
Pro – 15 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 5 
Akademický senát VUT jmenuje doc. Ing. Evu Münsterovou, CSc. do funkce předsedkyně volební 
a návrhové komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem.   

Doc. Münsterová poděkovala za důvěru a slíbila, že práci vykoná s veškerou možnou odpovědností.   

 
Informace z jednání legislativních komisí AS, konaných ve dnech 24. 5. 2005 a dnes před zasedáním 
AS VUT, podali doc. Lhotáková a doc. Zbořil. Příslušná stanoviska LK AS VUT jsou uvedena vždy 
při projednávání konkrétních bodů jednání.  

 Projednání návrhu nového znění Stipendijního řádu VUT 
Nové znění Stipendijního řádu VUT bylo rozesláno všem členům AS VUT E-mailem dne 4. 5. 2005 
a dne 18. 5. 2005 byla rozeslána členům senátu nová verze, ve které bylo vyznačeno několik změn, 
které doporučilo MŠMT ČR. LK AS VUT dne 24. 5. prošla celý vnitřní předpis a vznesla k němu 
kromě několika malých formálních připomínek závažnou připomínku, týkající se stanovení maximální 
výše stipendií. Dle jejího názoru byly navržené částky velmi nízké a toto ustanovení by mohlo 
způsobit omezení možnosti podpory studentů doktorského studia z finančních prostředků získaných 
z grantových agentur (např. z grantů FRVŠ). Prorektor Švec informoval členy LK o průběhu jednání 
s MŠMT o stanovení maximální výše stipendií a sdělil, že tento požadavek vzneslo MŠMT ČR 
s odkazem na § 91 odst. 4 zákona, dle kterého by ve stipendijních řádech VŠ měla být uvedena 
pravidla, podle kterých jsou stipendia vyplácena, a doporučilo uvedení maximálních výší stipendií. Po 
diskusi členové LK požádali prorektora Švece, aby konzultoval s MŠMT jinou možnost, než uvedení 
maximálních výší stipendia, a pokud by jednání bylo neúspěšné, pak aby byly částky výrazně 
navýšeny. Po konzultaci s MŠMT prorektor Švec informoval členy LK, že MŠMT změnilo názor, na 
uvedení maximálních částek již netrvá, a že stačí upřesnit podmínky udělení stipendia.  

Nové znění Stipendijního řádu VUT bylo po provedení požadovaných úprav rozesláno E-mailem 
všem členům senátu dne 8. 6. 2005. LK AS VUT je dnes před zasedáním senátu projednala s tím, že 
nové znění Stipendijního řádu VUT rozeslané dne 8. 6. 2005 doporučila AS VUT ke schválení. 
Na dnešním zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky a bylo přistoupeno k hlasování. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Stipendijní řád VUT ve znění předloženém dne 8. 6. 2005.  
Hlasování: 
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 6  
Akademický senát VUT schvaluje Stipendijní řád VUT ve znění předloženém dne 8. 6. 2005.  
 
 Projednávání změn Statutu VUT 

 Změna čl. 13 Statutu VUT – poplatky za úkony spojené s přijímacím řízením  
Návrh na změnu čl. 13 Statutu VUT byl rozeslán všem členům senátu E-mailem dne 2. 5. 2005. 
Legislativní komise tento návrh projednala dne 24. 5. 2005 bez připomínek a doporučila jej AS 
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VUT ke schválení. Připomínky nebyly vzneseny ani na dnešním zasedání, a proto AS VUT dále 
hlasoval o následujícím návrhu na usnesení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje změnu článku 13 Statutu VUT ve znění ze dne 2. 5. 2005. 
Hlasování:  
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje změnu článku 13 Statutu VUT ve znění ze dne 2. 5. 2005. 

 Příloha č. 1 ke Statutu VUT – Symboly VUT 
Kancléřka Vanýsková předložila návrh na změnu Přílohy č. 1 ke Statutu VUT týkající se upřesnění 
popisu řetězů předsedy AS VUT a kvestora. LK dnes před zasedáním AS VUT tuto přílohu 
projednala a konstatovala následující připomínky: 
• v části F. Přílohy č. 1 statutu měla být uvedena zobrazení  log VUT, znaku VUT a log fakult, 

symboly jsou zde však pouze vyjmenovány, ale nejsou vyobrazeny.  
• v části A., odst. 1, písm. a) Přílohy č. 1 statutu – je uveden odkaz na logomanuál  (viz 

www.vutbr.cz/logomanual): systém je příliš složitý, a proto zavádějící – je  možné jen velmi 
pracně najít správné údaje.  

LK AS VUT proto požádal kancléřku Vanýskovou, aby do týdne předložila upravenou Přílohu č. 1 
ke Statutu VUT tak, aby všechny změny statutu mohly být zaslány na MŠMT k registraci současně. 
Část F. bude dopracována a budou zde vyobrazena loga VUT, znak VUT a loga všech fakult a 
všech dalších součástí. Odkaz na logomanuál bude zrušen a bude k dispozici pouze na vyžádání.  
AS VUT souhlasil s doporučením LK, upravené znění Přílohy č. 1 ke Statutu VUT bude rozesláno 
všem členům senátu. Návrh bude možno elektronicky připomínkovat do 24. 6. 2005 a poté bude 
projednán LK AS VUT a elektronicky schválen AS VUT.  

 Změna Přílohy č. 6 ke Statutu VUT – žádost o změnu názvu KaM VUT 
Ředitel KaM VUT v Brně Ing. Grulich požádal o změnu názvu KaM VUT v Brně na název 
uvedený v předcházející verzi Statutu VUT – KaM v Brně. Členové AS VUT obdrželi dne 10. 6. 
2005 E-mailem návrh na změnu Přílohy č. 6 statutu ve smyslu žádosti ředitele Grulicha, který 
zpracoval JUDr. Králík. Po krátké diskusi AS VUT konstatoval, že byl seznámen s požadavkem 
ředitele KaM VUT v Brně na změnu názvu této součásti a vyjádřil s tímto požadavkem zásadní 
nesouhlas. Doc. Zbořil informoval, že návrh byl projednán včera na vedení VUT, kde byl rovněž 
vyjádřen se změnou názvu KaM VUT v Brně nesouhlas.  

 Nová znění Statutu FaVU a Volebního a jednacího řádu AS FaVU 
Nová znění Statutu FaVU a Volebního a jednacího řádu AS FaVU byla rozeslána všem členům senátu  
E-mailem dne 31. 5. 2005. Legislativní komise tyto předpisy z časových důvodů neprojednala. 
Tajemnice Cardová oba dokumenty pročetla a sepsala drobné formální připomínky – tyto připomínky 
budou zaslány AS FaVU k projednání. Nová znění Statutu FaVU a VJŘ AS FaVU budou v průběhu 
prázdnin nebo začátkem září projednány v LK AS VUT a následně na zasedání AS VUT 11. 10. 2005.    

 Nová znění Statutu FA a Volebního a jednacího řádu AS FA 
Nová znění Statutu FA a VJŘ AS FA s úpravami doporučenými LK AS VUT na předcházejících 
zasedáních komise (dne 26. 4. a 2. 5. 2005) byla zaslána předsedovi AS FA Ing. Kneslovi. AS FA 
projednal připomínky LK AS VUT a všechny je akceptoval. Dne 10. 6. 2005 byla členům AS VUT 
zaslány verze upravené na základě připomínek LK AS VUT, kromě Přílohy č. 3 Statutu FA 
(Organizační struktura FA VUT), která byla ještě upřesňována. Příloha č. 3 statutu byla rozeslána 
všem členům senátu E-mailem dne 13. 6. 2005. Doc. Lhotáková sdělila, že v novém znění Statutu FA 
byly aktualizovány přílohy č. 2 a 3, dále budou opraveny ještě dvě drobné formální chyby – v čl. 7 
odst. 1, ve kterém byl chybně uveden odkaz na § 7 Statutu VUT (správně patří článek 7 Statutu VUT) 
a dále v čl. 18 odst. 4 písm. c) bude opraven text „Rada pro informační technologie...“ na „Rada pro 
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informační systém...“- viz čl. 27 odst. 3 statutu „Za složky informačního systému FA, uvedené ve 
Statutu VUT v článku 39 odst. 1 písm. a) odpovídá předseda Rady pro informační systém“.  

LK AS VUT dnes před zasedáním senátu doporučila oba návrhy vnitřních předpisů AS VUT ve znění 
ze dne 10. 6. 2005 spolu s výše uvedenými úpravami čl. 7 a čl. 18 Statutu FA a s novým zněním 
Přílohy č. 3 ke Statutu FA ze dne 13. 6. 2005 – ke schválení.  

Vzhledem k tomu, že na dnešním zasedání nebyly vzneseny žádné další připomínky, bylo přistoupeno 
k hlasování o schválení obou vnitřních předpisů. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Statut Fakulty architektury ve znění ze dne 10. 6. 2005 včetně 
Přílohy č. 3 ke statutu ve znění ze dne 13. 6. 2005, spolu s výše uvedenými úpravami čl. 7 a čl. 18 
statutu.  
Hlasování: 
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 8 
Akademický senát VUT schvaluje Statut Fakulty architektury ve znění ze dne 10. 6. 2005 včetně 
Přílohy č. 3 ke statutu ve znění ze dne 13. 6. 2005, spolu s výše uvedenými úpravami čl. 7 a čl. 18 
statutu.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Volební a jednací řád AS Fakulty architektury ve znění ze dne 
10. 6. 2005.  
Hlasování: 
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 9 
Akademický senát VUT schvaluje Volební a jednací řád AS Fakulty architektury ve znění ze dne 
10. 6. 2005.  
 
 Nové znění Statutu FP  a změny Volebního a jednacího řádu AS FP 

* Nové znění Statutu FP 
AS FP dne 10. 5. 2005 projednal připomínky LK k novému znění Statutu FP a všechny je akceptoval. 
Nové znění s úpravami doporučenými LK bylo rozesláno všem členům AS VUT E-mailem dne 10. 5. 
2005 – LK AS VUT je dne 24. 5. 2005 doporučila AS VUT ke schválení. Vzhledem k tomu, že na 
dnešním zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky, hlasoval AS VUT o jeho schválení.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Statut Fakulty podnikatelské ve znění ze dne 10. 5. 2005.  
Hlasování: 
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 10  
Akademický senát VUT schvaluje Statut Fakulty podnikatelské ve znění ze dne 10. 5. 2005.  

* Změny VJŘ AS FP 
Návrh změn Volebního a jednacího řádu AS Fakulty podnikatelské byl rozeslán všem členům senátu 
E-mailem dne 9. 5. 2005. Změny se týkají čl. 13, ve kterém byly aktualizovány ústavy a počty jejich 
zástupců v komoře akademických pracovníků AS FP (12 akademických pracovníků). Počet studentů 
ve SK AS FP se nezměnil, pouze bylo vypuštěno taxativní ustanovení o poměru studentů studujících 
v příslušných studijních programech. Dále byl upraven čl. 16, ve kterém byl zrušen původní text odst. 
6 a nahrazen novým zněním: „Do AS FP je zvoleno podle pořadí a s ohledem na článek 13, odstavec 1 
(Organizace voleb) 12 akademických pracovníků a 9 studentů v řádných volbách“.  
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LK projednala výše uvedené změny dne 26. 4. 2005 a doporučila je AS VUT ke schválení. AS VUT 
dále hlasoval o schválení výše uvedených změn.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje výše uvedené změny článků 13 a 16 Volebního a jednacího řádu 
AS Fakulty podnikatelské ve znění ze dne 9. 5. 2005.  
Hlasování: 
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje výše uvedené změny článků 13 a 16 Volebního a jednacího řádu 
AS Fakulty podnikatelské ve znění ze dne 9. 5. 2005.  

 Změna Volebního a jednacího řádu AS FAST 
Žádost o změnu Volebního a jednacího řádu AS FAST byla rozeslána všem členům senátu E-mailem 
dne 28. 4. 2005. LK AS VUT konstatovala, že ke změně týkající se článku 4 odst. 3 nemá žádné 
připomínky (ustanovení o zařazení studentů doktorského studia na seznam voličů). Ke znění článku 5 
odst. 2 konstatovala, že již při projednávání současné platné verze VJŘ AS FAST legislativní komise 
o tomto článku dlouho diskutovala a upozorňovala AS FAST na určitý rozpor s § 26 odst. 1 zákona. 
Z časových důvodů LK AS VUT nezaujala konečné stanovisko a projednání změny VJŘ AS FAST 
buď proběhne na dalším zasedání LK, případně bude přesunuto na nový AS VUT, protože volby AS 
FAST pro nové funkční období se již uskutečnily v průběhu května a LK AS VUT nepovažuje za 
nutné spěchat s projednáním výše uvedené změny vnitřního předpisu.  

Akademický senát VUT vzal na vědomí informaci LK AS VUT bez připomínek.  

 Vnitřní předpisy dalších součástí VUT 
Do dnešního dne zaslaly své vnitřní předpisy k projednání tyto další součásti: CEVAPO – statut, 
organizační řád; CESA – statut, organizační řád; ÚSI – statut, organizační řád (pozn.: jedná se o 
předpisy vysokoškolského ústavu ÚSI, který dosud nebyl AS VUT zřízen); KaM – statut, organizační 
řád; Ústřední knihovna – organizační řád.  

Vnitřní předpisy zatím nepředložili: Nakladatelství VUTIUM a CVIS; z důvodu velké pracovní 
zaneprázdněnosti zastupujícího kvestora nebyly také dosud předloženy vnitřní předpisy Rektorátu 
VUT.  

LK AS VUT se pokusila předložené vnitřní předpisy dalších součástí projednat na svém zasedání dne 
24. 5. 2005, po krátké diskusi však konstatovala, že je v nich řada věcných a formálních chyb a je 
nutné je přepracovat tak, aby byly rámcově podobné. Na žádost LK AS VUT zaslal JUDr. Králík 
z organizačního a právního odboru Rektorátu VUT vzorový manuál (základní strukturu statutu 
a organizačního řádu další součásti VUT), podle kterého budou vnitřní předpisy dalších součástí 
upraveny.  

Další zasedání LK AS VUT se bude konat dne 13. 7. 2005 v 9:00 hodin – na tomto zasedání se bude 
komise dále zabývat vnitřními předpisy dalších součástí.  
 
 
AD 7) RŮZNÉ 
 Předsedkyně volební komise VUT pro volby do AS VUT Dr. Kábelová sdělila, že členy volební 

komise VUT osloví začátkem září a předběžně se s nimi dohodne na případnou pracovní schůzku.  

 Doc. Zbořil sdělil, že provedl kontrolu zapracování připomínek LK AS VUT do Výroční zprávy 
o činnosti VUT v Brně za rok 2004 – všechny připomínky byly do zprávy zapracovány.  

 Doc. Zbořil informoval o dopisu náměstka ministryně doc. Koláře ze dne 5. 5. 2005 ve věci 
přípravy volby kandidáta na jmenování rektorem. MŠMT žádá o předložení podkladů pro 
jmenování nového rektora, které předkládá akademický senát veřejné VŠ podle § 9 odst. 1 písm. h) 
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a § 9 odst. 3 zákona o VŠ, nejpozději do 15. listopadu 2005. Doc. Zbořil zašle dopis – výzvu 
k předložení kandidátů na rektora – ministryni Buzkové, rektoru Vrbkovi a předsedům AS fakult.  

 Doc. Zbořil připomněl zastupujícímu kvestorovi Ing. Kotkovi žádost AS VUT, aby předložil 
zprávu o hospodaření právnických osob, v nichž má VUT účast.  

 Doc. Zbořil informoval o jednání vedení VUT, na kterém byl projednáván návrh na změny názvu 
součástí VUT pro obchodní účely. Vedení VUT nedoporučuje názvy součástí uvedené v přílohách 
č. 5 a 6 statutu měnit, spíše je doplnit o názvy pro obchodní účely – návrh bude předložen LK.  

 Na základě žádosti Dr. Krupkové byl rozeslán členům AS VUT dopis proděkana FEKT prof. 
Raidy, s připomínkami ke změně Stipendijního řádu VUT, směrnici o informačním systému VUT 
a ubytování zahraničních studentů na kolejích VUT. Dr. Krupková se na dnešním zasedání 
omluvila za úvodní preambuli,  že „Akademický senát VUT a Koleje a menzy VUT připravují 
kroky, které podle názoru prof. Raidy poškozují celou školu“. V příloze E-mailu prof. Raidy jsou 
však dle jejího názoru důležité záležitosti, které by neměly být opominuty. Stipendijní řád VUT již 
nezávisle na tomto E-mailu připomínkovala LK a AS VUT jej dnes projednal a schválil, ale 
problematika sjednocování informačních systémů patří do kompetence Rady pro informační systém 
(jde zejména o kompatibilnost a vstřícnost uživatelům). Další připomínka prof. Raidy se týkala 
ubytování zahraničních studentů do jednoho patra kolejí VUT (náznak národnostní a rasové 
diskriminace – viz dopis prof. Raidy). Dr. Krupková sdělila, že by bylo dobré znát názor SK AS 
VUT a také vyjádření rektora Vrbky. K problematice KaM se vyjádřil student FEKT J. Gajdošík, 
který sdělil, že se uskutečnilo jednání zástupců SK AS VUT a její komise pro KaM se zástupci 
zahraničních studentů a zástupci vedení KaM VUT, problém se podařilo vyřešit. Zahraniční 
studenti jsou ubytováni na stejných patrech zejména proto, že mají jiné nároky na ubytování, než 
naši studenti – např. si vaří vlastní jídla a dále je tím řešena jazyková otázka (vrátný, který je 
schopen hovořit cizím jazykem); je jim věnován dostatečný počet volných míst. Předseda SK Ing. 
Švec sdělil, že v tomto konkrétním případě, na který upozornil proděkan Raida, došlo k pochybení 
jak na straně zahraničních studentů, tak i na straně vedení KaM. Na závěr Ing. Švec sdělil, že 
společným jednáním došlo ke změně a byl nastartován nový způsob jednání u obou stran. 
Zahraniční studenti získali přímý kontakt na SK AS VUT a v případě jakýchkoliv dalších problémů 
jim bylo doporučeno se na ni okamžitě obrátit.  

 Doc. Zbořil zhodnotil stav vnitřních předpisů: základní vnitřní předpisy VUT – Statut VUT a VJŘ 
AS VUT – jsou ve velmi dobrém stavu, rovněž vnitřní předpisy fakult byly upraveny a zkvalitněny, 
zbývá dokončit kontrolu vnitřních předpisů dalších součástí VUT. AS VUT by měl vnitřní předpisy 
hlavně dotvářet a schvalovat, lze však konstatovat, že na nich i intenzivně pracuje. Rektor Vrbka 
sdělil, že si uvědomuje, že převážná tíha vnitřních předpisů skutečně leží na AS VUT. Připravuje se 
reorganizace rektorátních pracovišť – s tím souvisí i legislativa v této oblasti.  

 V souvislosti s projednáváním změn vnitřních předpisů VUT a fakult poděkoval doc. Zbořil 
tajemnici Cardové za práci na vnitřních předpisech a za pomoc Akademickému senátu VUT při 
jednáních týkajících se legislativy. K poděkování se přidala i předsedkyně LK doc. Lhotáková 
a předseda EK Dr. Popela, který tajemnici Cardové poděkoval za spolupráci při jednáních komise 
a za vyhotovování zápisů.   

 Dr. Popela oznámil, že na základě  průběhu diskuse s tajemníky na zasedání EK, podle jejichž 
názoru některé diskutované momenty v hospodaření VUT minulých let vyžadují provedení dalších 
analýz a kontrol, EK doporučuje AS, aby si vyžádal informace o probíhajících i skončených 
kontrolách a o jejich závěrech.  

 Členové EK se shodli, že další jednání EK AS VUT se bude konat v úterý dne 28. 6. 2005 ve 14:00 
hodin. 

 Problematika RIV a BRUTIS – v diskusi členů AS VUT bylo konstatováno, že dle informace 
prorektora Jančáře činí prozatímní odhad 1 % - asi 307 tis. Kč. Ing. Kotek sdělil, že stanovení 
objemu je velmi problematické a požaduje velmi detailní analýzu, posun o 1 % činí 307 tis. Kč. 
V této souvislosti požádala Ing. Hanušová o opravu dnešního vyjádření prorektora Jančáře, který 
na její dotaz odpověděl, že odhad ztráty na VUT zatím činí 307 tis. Kč. Dr. Krupková vznesla 
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dotaz, zda existuje nějaká možnost, že by se nějakým způsobem vyčlenily ty projekty, na které 
nebyla ještě vykázána žádná publikace? 

 Doc. Zbořil navrhl předběžný termín výjezdního zasedání AS VUT v Hevlíně na týden od 19. – 23. 
9. 2005. Předběžným programem jednání by měla být inventura činnosti AS VUT a jeho koncepce 
do budoucna. Jednání bude rozděleno do komisí – dopoledne jedna komise, odpoledne druhá 
komise. Druhý den budou shrnuty výsledky jednání, ze kterých vyplynou doporučení pro 
následující nově zvolený AS VUT. Vzhledem k předběžnému vyjádření přítomných členů AS VUT 
by se mělo výjezdní zasedání konat buďto ve dnech 19. – 20. nebo 20. - 21. 9. 2005, přesná data 
budou stanovena po elektronickém průzkumu časových možností všech členů AS.  

 Rektor Vrbka poděkoval za dnešní poslední setkání v tomto akademickém roce, za veškeré úsilí, 
které věnují členové AS VUT své činnosti i za snahu získat jasný přehled o činnosti na VUT. 
Rektor konstatoval, že v obtížných situacích cítí podporu AS VUT (např. při úmrtí kvestora 
Pěnčíka), kritické období, které následovalo snad již skončilo a vývoj školy bude dále kontinuální. 
Na závěr doc. Zbořil a rektor Vrbka poděkovali členům AS VUT za velmi náročnou práci senátu 
v tomto akademickém roce a popřáli jim hezké a klidné období letošních prázdnin.  

 Doc. Münsterová poděkovala jménem AS VUT předsedovi senátu doc. Zbořilovi za vedení senátu 
a pomoc při prosazování jeho stanovisek.  

 Členové AS VUT dále pokračovali ve všeobecné diskusi.  
 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 11. října  2005 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1. 

 
 
 
 
 
 

              Ing.  Jaroslav Švec, v. r.                                                    Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r. 
   předseda Studentské komory AS VUT                                                   předseda AS VUT v Brně 
 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 
 
 
 
PŘÍLOHY: 

1. Informace pro podání žádosti o institucionální podporu na specifický výzkum na vysokých 
školách na rok 2005 

2. Jak se může promítnout chyba při odeslání dávky dat RIV do rozpočtu VUT 
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